

Marina Wong, JP Chartered President 黃汝璞, JP 創會會長

Executive Board Members 執行委員會

Helen Kan President 簡吳秋玉 會長

Grace Tse Vice President **謝佩欣** 副會長

Janice Tsang Vice President 曾詠恆 副會長

Cindy Chan Honourary Secretary 陳翠碧 名譽秘書

Yuen Mei Chow Honourary Treasurer **周婉薇** 名譽司庫

Rebecca Choy Yung Immediate Past President 容葵美碧 前午會長

Caroline Mak, JP 麥瑞琼, JP

Agnes Koon, MH 管胡金愛, MH

Sandra Mak 麥黃小珍

Angel Hon 韓淑儀

Louisa Lui 呂淑瓊

Selina Cheng 鄭林綺琪

Fanny Lui 呂陳潔芬

Yolanda Ng, MH 伍婉婷, MH June 1, 2021

2021 Outstanding Women Professionals and Entrepreneurs Award

Hong Kong Women Professionals & Entrepreneurs Association take great pleasure to announce the call for nomination of the 8th Outstanding Women Professionals and Entrepreneurs Award. The Award honors and celebrates up to six women professionals and entrepreneurs in Hong Kong of exceptional qualities.

The Awardees are individuals who have achieved professional/entrepreneurial excellence and leadership in their field, demonstrated innovation and creativity and contributed to social service and the community.

Judging Panel

It is our honor to have the following prominent leaders on the judging panel:

- Dr. Rosanna WONG Yick-ming, DBE, JP, Senior Advisor, The Hong Kong Federation of Youth Groups (Head Judge)
- Mrs. Eva CHENG Li Kam-fun, JP, President, Our Hong Kong Foundation
- Dr. Y.K. PANG, GBS, JP, Deputy Managing Director, Jardine Matheson Ltd.
- Professor Wei SHYY, President, Hong Kong University of Science and Technology
- Mr. Peter WONG, GBS, JP, Chairman, Hong Kong General Chamber of Commerce
- Dr. Allan ZEMAN, GBM, GBS, JP, Chairman, Lan Kwai Fong Group

Independent Advisor

Professor Andrew CHAN Chi-fai, SBS, JP, Vice Chairman of the Board and President of Greater Bay Area Business School

We welcome nominations from organizations, corporations and individuals. If you know of outstanding women professionals in business and non-profit organizations, or women entrepreneurs who have stood out among others in their achievements, and would like to see them recognized, please send in your nominations to us.

Details of award criteria, eligibility, nomination process and selection process can be found in the Brochure and Nomination Form attached. You can also download the form from our website: www.hkwpea.org.

Nomination closes on August 31, 2021. The Award Announcement will be made in February 2022 and the Award Presentation Ceremony will be held in March 2022.

For enquiries, please contact Ms Helen Kan at (852) 9886 3333 / email: helencykan@gmail.com or Ms Grace Tse at (852) 9460 0289 /

email: gtse2003.hkwpea@gmail.com.

We look forward to your enthusiastic support and nominations!

Yours sincerely,

Helen Kan Grace T

President Chairperson, Organizing Committee

Secretariat 秘書處



Marina Wong, JP Chartered President 黃汝璞, JP 創會會長

Executive Board Members 執行委員會

Helen Kan President 簡吳秋玉 會長

Grace Tse Vice President **謝佩欣** 副會長

Janice Tsang Vice President **曾詠恆** 副會長

Cindy Chan Honourary Secretary 陳翠碧 名譽秘書

Yuen Mei Chow Honourary Treasurer **周婉薇** 名譽司庫

Rebecca Choy Yung Immediate Past President 容蔡美碧 前任會長

Caroline Mak, JP 麥瑞琼, JP

Agnes Koon, MH 管胡金愛, MH

Sandra Mak 麥黃小珍

Angel Hon 韓淑儀

Louisa Lui 呂淑瓊

Selina Cheng 鄭林綺琪

Fanny Lui 呂陳潔芬

Yolanda Ng, MH 伍婉婷, MH

2021 傑出專業女性及女企業家選舉

香港女工商及專業人員聯會現宣佈第八屆「傑出專業女性及女企業家選舉」已開始 接受提名。是次選舉透過嚴格評審選出最多六位本港卓越專業女性及女企業家,並 加以表揚。

我們冀盼以上獎項能授予在專業/企業方面有卓越表現及領導才能、發揮創新與創造力,並對社會服務及社群有積極貢獻的傑出女性。

評審團

是次選舉,我們很榮幸得到以下傑出領袖擔任評判:

- 王募鳴博士, DBE, JP, 香港青年協會高級顧問 (首席評判)
- 鄭李錦芬女士, JP, 團結香港基金總裁
- 彭耀佳博士, GBS, JP, 怡和管理有限公司副行政總裁
- 史維教授, 香港科技大學校長
- 王冬勝先生, GBS, JP, 香港總商會主席
- 盛智文博士, GBM, GBS, JP, 蘭桂坊集團主席 (排名不分先後)

獨立顧問

陳志輝教授, SBS, JP, 大灣區商學院董事會副主席暨校長

我們誠邀各界機構、企業及個別人士就上述獎項作出提名。推舉閣下所認識對其機構或非牟利組織有傑出貢獻之專業女性,又或是備有非凡表現之女企業家,值此肯定她們的努力及成就。

隨函附上宣傳冊及提名表格一份,詳列選舉標準、參選資格、提名及評選程序等內容。有關表格亦可於網址 www.hkwpea.org 下載。

提名截至日期為 2021 年 8 月 31 日。選舉結果訂於 2022 年 2 月公佈,頒獎典禮訂於 2022 年 3 月舉行。

如有查詢,請聯絡簡吳秋玉女士 (電話: (852) 9886 3333 /

電郵: helencykan@gmail.com) 或謝佩欣女士 (電話: (852) 9460 0289 /

電郵: gtse2003.hkwpea@gmail.com)。

我們熱切期待閣下的支持和提名!

簡吳秋玉

會長

GmeTs

謝佩欣籌委會主席

二零二一年六月一日